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Přítomni: Roman Čmejla, Radek Havlíček, Martin Hlinovský, Ondřej Jiříček, Petr Kočárník,
Jan Koller, Mirko Navara, Jaroslav Roztočil, Jiří Vokřínek,
Martin Čerňan, Tomáš Finsterle, Eva Horynová, Michaela Lachmanová, Lukáš Pavelka,
Jan Petrášek, Tomáš Reichl, Jiří Svatoň, Petr Veselý.

Omluveni: Jan Faigl, Pavel Pačes, Petr Skalický, Stanislav Vítek, Filip Železný, Tomáš
Košťál, Lukáš Zoubek.

Hosté: Milan Polívka (do 9:55), Jiří Jakovenko, Igor Mráz, Petr Olšák.

Předsednictvo: Jaroslav Roztočil (předseda), Radek Havlíček (předsedající), Mirko Navara
(tajemník)

1. Schválení programu

9:19Havlíček: Program zůstal z minulého zasedání. Přibyl jen bod Zpráva o hospodaření.

— Program 25. řádného zasedání Akademického senátu ČVUT FEL.
Hlasování: pro 17, proti 0, zdržel se 0.

→ Schválen.

2. Schválení zápisu z 23. řádného zasedání AS FEL

— Schválení zápisu z 23. řádného zasedání AS FEL
Hlasování: pro 16, proti 0, zdržel se 1.
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→ Schválen.

3. Schválení Zprávy o hospodaření fakulty za rok 2017

Mráz: Bylo již podrobně prezentováno na EKAS. Skončili jsme se ziskem cca 7,7 mil. Kč,
nárůst rezervních fondů o dalších cca 30 mil. Kč. Děkan apelejuje na katedry, aby více
rozpouštěly fondy do mzdových prostředků.
Roztočil: Zpráva byla řádně předložena, na EKAS dostatečně prodiskutována. Doporučuji
ke schválení.
Koller: Z EKAS – řešily se prostory v Roztokách, nepredikovatelnost ukazatelů MŠMT a
drobné problémy s formátováním dokumentu.
Vokřínek: Komise doporučuje schválení? Není to v zápisu explicitně.
Koller: Komise neměla námitky. Doporučuje schválení.

• Usnesení číslo 25/1:
AS FEL schvaluje Zprávu o hosopodaření FEL v roce 2017.
Hlasování: pro 17, proti 0, zdržel se 0.

→ Usnesení bylo schváleno.

4. Návrh rozpisu finančních prostředků FEL na r. 2018

9:30Havlíček: Vše bylo již řečeno minule, podrobně též probráno na EKAS.
Mráz: Rozpočet je ve skutečnosti asi 50 % obratu fakulty, zbytek jsou projekty. Tento rok
tak obrat přesáhne 1 miliardu Kč.
Koller: Senát ČVUT schválil rozpočet ČVUT i bez nás.

• Usnesení číslo 25/2:
AS FEL schvaluje rozpis finančních prostředků na FEL na rok 2018.
Hlasování: pro 17, proti 0, zdržel se 0.

→ Usnesení bylo schváleno.

5. Doplňovací volby do zaměstnanecké komory AS ČVUT

9:34Havlíček: Bod operativně předřazen. Návrh volební komise: Finsterle, Horynová, Koller.

— Schvalovat jako celek (bez tajné volby)?
Hlasování: pro 15, proti 0, zdržel se 2.

→ Ano.

• Usnesení číslo 25/3:

AS FEL schvaluje dílčí volební komisi pro doplňovací volby do AS ČVUT ve
složení: T. Finsterle, E. Horynová a J. Koller.
Hlasování: pro 14, proti 0, zdržel se 3.

→ Usnesení bylo schváleno.
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Havlíček: Určíme předsedu komise?
Koller: Komise si sama zvolí.

6. 1. změny Jednacího řádu AS FEL ČVUT v Praze

9:43— Volební komise ve složení: Horynová, Raichl, Lachmanová
Hlasování: pro 15, proti 0, zdržel se 3.

→ Schválena.

Navara: Potvrdil předložení.

— 1. změny Jednacího řádu AS FEL v Praze.
Hlasování: pro 13, proti 3, zdržel se 2.

→ Neschváleny.

7. Termín příštího zasedání

9:55Čtvrtek 27. 9. 2018 od 9:00.

8. Různé

10:02Vokřínek: Harmonogram volby děkana, začal se již připravovat?
Roztočil: Ano, je uložen na Alfrescu. (Samospráva/Akademický senát/Interní/Admistrativa/HowTo)
Havlíček: Funkční období děkana končí 30. 6. 2019.
Koller: Je třeba mít čas alespoň na dvě kola.
Svatoň: Předpokládáme pro tento senát dvě kola?
Koller: Dle náročnosti realizace harmonogramu spíše jen jedno.
Svatoň: Můžeme ale začít dříve, abychom dvě kola případně stihli.
Vokřínek: Doporučuji předstih nejméně 3 měsíce.
Vokřínek: Problematický bude souběh voleb do senátu a děkana, může nepříznivě ovlivnit
průběh voleb. Na příštím zasedáním v září bychom měli již začít.
Roztočil: Prosím senátory, aby si dokument přes prázdniny prostudovali.
Navara: Mailem navrhuje – je možné i zkrácení volebního období současného senátu a
volba již tím novým.
Vokřínek: To bychom se museli rozpustit už nyní. Nový senát by toto již nestihl. Kvórum
na zkrácení období by se také asi nepodařilo splnit.
Havlíček: V současné době ale již můžeme vyzvat případné kandidáty na pozici děkana
ČVUT FEL.
Vokřínek: První kolo by se mělo stihnout do února – než budou samotné volby do senátu.
Roztočil: Prosím členy pracovní skupiny k metodice hodnocení pracovníků, aby po skončení
zasedání setrvali.

10:22Zapsali Svatoň, Navara
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